新式統一證號異動申請書(外來人口客戶郵寄專用)

Application for New Unified Identification (UI) Number (For foreign nationals mailing purposes only)

- 壹、申請人因換發新式統一證號,向貴行辦理變更原留存之統一證號。
- One. Applicants are required to apply to the Bank for the replacement of the original UI number due to the issuance of the new UI number.
- 貳、貴行業依個人資料保護法第八條規定履行告知義務,申請人已充分瞭解本書 表暨告知書之內容,並同意財團法人金融聯合徵信中心營業登記項目或章程 所訂業務之需要等特定目的範圍內,貴行及該中心得處理及利用本人資料。
- Two. The applicant has fully understood the contents of this form and the notification and agrees that the Bank and the Joint Credit Information Center may process and use my data for specific purposes, such as the business registration process or the needs of the business as stipulated in the Articles of Incorporation of the Joint Credit Information Center in accordance with Article 8 of the Personal Data Protection Act.

戶 名	
Account Name	
帳 號	
Account Number	
統 一 證 號 UI Number	(新 New): (舊 Old):

此致 To

臺灣土地銀行股份有限公司

Land Bank of Taiwan Co., Ltd.

申	請)	∖ :	(請親簽並蓋原留印鑑)		
Арр	licant:				•	and affix with original stamp)
聯	絡	電	話:		•	
Cont	act tele	ephon	e number:			
中	華	民	國 (或西元)	年	月	日
				Year	Month	Day

*申請人填妥本申請書後,連同載有新式統一證號之證件影本,郵寄至任一分行辦理。

Applicants should complete the application form and mail it to any of the branches with a copy of the ID card with the new UI Number on it for processing.

收件日期	核對簽章	經辦	會計	主管	完成日期

注意事項:

Cautions:

- 一、臨櫃取款暗碼及金融卡:
- I. The PIN number and ATM card:

變更統一證號後,您與本行約定之臨櫃取款暗碼及持有之金融卡仍可繼續使用,毋須變更及換發。

The PIN number and the ATM card that have been issued to you will remain valid after the UI number is changed. There is no need to change or replace them.

- 二、個人網路銀行(含土銀行動銀行):
- II. Personal Online Banking (including Land Bank e-Banking):

如已申請個人網路銀行(含土銀行動銀行),於您收到本行統一證號變更完竣 通知後,至本行網站線上申請(限查詢功能)或任一分行臨櫃重新申請,詳情 請參閱本行官網 >首頁> 業務 FAQ> 電子金融 > 網路銀行。

If you have already applied for Personal Online Banking (including Land Bank e-Banking), you are advised to re-apply online at the Bank's website or any of our branches after you have received notification of the completion of the change of your UI number. For more information, please refer to the Bank's website Home > Business FAQ > e-Finance > Online Banking.

- 三、特定金錢信託業務:
- III. Non-discretionary Money Trust Business:
 - (一)已申辦特定金錢信託業務者,應洽分行另以新統一證號重新辦理開戶, 並請注意信託投資商品約定入(扣)款帳號須一併完成統一證號變更後,始 得以新統一證號辦理申購等交易。
 - (I) If you have already applied for a Non-discretionary money trust business, you should contact the branch and apply for a new account with a new UI number. Please note that you must complete the change of UI number together with the trust investment contract account before you can make transactions under the new UI number.
 - (二)如有信託餘額者,須俟本行完成資料移轉作業後,始得以新統一證號辦 理贖回。
 - (II) If you have any remaining balance in the trust account, you will not be able to redeem it until the Bank has completed the data transfer process under the new UI number.
- 四、為保障您的權益,如您的帳戶有委託扣繳各項費用或入帳(如保險費、股票 交割款、薪資轉帳等),建議您聯繫相關單位更新您的個人資料,以利扣(入) 帳作業。
- IV. To protect your rights and interests, if your account has been authorized to deduct payments or collect deposits (e.g. insurance premiums, stock settlement fees, payroll deposits, etc.), you are advised to contact the concerned parties to update your personal information to process such requests.